
Til alle vejlagets medlemmer. 
 
Så er alt endelig på plads med klimavejen. Forleden modtog HOFOR besked om, at 
kommunen og politiet havde godkendt klimavejprojektet. HOFOR regner med at gå i gang 
med gravearbejdet i begyndelsen af det nye år, når aftalerne med entreprenørerne er på 
plads. Hvad angår Ærtebjergvej bliver der lavet vejbump, men ikke regnbede. Evt. 
etableringen af regnbede på Ærtebjergvej afventer vedtagelsen af den nye 
helhedsplan/lokalplan for Bystævneparken. 
Bestyrelsen undersøger mulighederne for at få plantet træer  i forbindelse med klimavejen. 
 
Bestyrelsen.  


